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Til stede:  
Forskningsledere: Ingrid Melle, Dan Atar, Karin C. Lødrup Carlsen, Lars Nordsletten, Stein Kvaløy, Theis Tønnessen, Leiv Arne Rosseland, Jens Petter Berg, Kristin Bjordal. 
Fra Campus Ahus: Hilde Lurås, Tom Øresland, Trygve Holmøy. Øvrige: Erlend B. Smeland (møteleder), Ivar P. Gladhaug (møteleder), Hanne F. Harbo, Lillian Kramer-
Johansen, Wenche Reed, Peder Utne (observatør), Aino Rinhaug (referent).  
Inviterte: Per Morten Sandset (HSØ) og Torkild Thune til sak 22, Guro Flinterud (til sak 23).  
Forfall: John-Anker Zwart,  Jarlis Wesche, Hilde I. Nebb 
 
 
 
Sak Sentrale diskusjonspunkter Konklusjon/ 

oppfølging 
Ansvarlig/ frist 

UIO-SAKER OG FELLESSAKER 
21/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Godkjenning av referat fra 
forrige møte 
 

Referat godkjent, ingen kommentarer   

22/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Brukermedvirkning i 
forskning. Konsekvenser 
for søknader.  

I utsendt vedlegg står oppført de retningslinjer som nå er 
vedtatt i fellesmøte mellom administrerende direktører i 
RHF-ene. Det er ikke et krav at det skal være 
brukermedvirkning i alle prosjekter, men det skal være 
vurdert og gjort rede for (eventuelt hvorfor ikke relevant med 
brukermedvirkning) i hver søknad om RHF-midler. I tillegg 
er det stilt krav fra HOD til RHF-ene om relevansvurdering 
av hver søknad. Hvordan brukermedvirkning og 
relevans/nytterverdi skal vurderes og vektlegges av RHF-ene 
er ikke ferdig detaljert fra RHF-ene side. Viktig sak også for 
Regionalt forskningsutvalg.  
 

Kommer tilbake til 
saken i eget 
temamøte/seminar. 

 

23/2015 
Ansvarlig:  

IKT-løsninger Per Morten Sandset (Helse Sør-Øst) gikk gjennom sakens 
historikk (2010-2015), for så å gjøre rede for status i saken. 
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EBS/IPG 
 

Når det gjelder leveranse av IKT-tjenester fra UIO har denne 
vist seg problematisk, bl.a. fordi:   
-Bibliotekstjenestene er basert på et stort omfang av avtaler 
med akademiske betingelser. UB ønsker ikke å «åpne» disse 
avtalene og nye vil bli veldig kostbart;  
-Problem med programvare levert til UIO og Helsesektoren.  
-Personvern og sikkerhet 
 
En gjennomgang av nytt forskernett for hele OUS skal på 
plass i løpet av 2. halvår 2015, basert på Infrastruktur- og 
moderniseringsprogrammet (IMP). Torkel Thune (stab IKT 
OUS): hele nettverket skal moderniseres, noe som bl.a. vil 
føre til vesentlig høyere sikkerhetsnivå og høyere kapasitet; 
en enhetlig plattform i hele OUS med høyere kapasitet med 
64-bit OS; nye klientpakker; høyere sikkerhetsnivå; 
mobilitet; fjernaksess, oa.  

24/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Presentasjon av ny 
kommunikasjonsrådgiver 
ved Klinmed 

Guro Flinterud presenterte seg som ny 
kommunikasjonsrådgiver ved Klinmed og arbeidet hun 
utfører. Miljøene oppfordres til å invitere 
kommunikasjonsavdelingen ut til seg.  

  

25/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Eksternfinansiering – 
samarbeid UiO og OUS 

Styringsgruppen arbeider videre med å utarbeide 
retningslinjer for vertskapsrollen pdd.  

Tas opp igjen i neste 
møte. 

 

26/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 

Bruk og overføring av 
driftsmidler for 
vitenskapelige 
toppstillinger – 
universitet og sykehus 

Det ble redegjort for det som er situasjonen i dag når det 
gjelder driftsmidler fra to kilder (UIO og OUS). I perioden 
mars 2012-2017 skal dette harmoniseres. Innen 2017 skal 
våre ansatte ha 100 000 i driftsmidler årlig. 
Overføringsadgangen er imidlertid ikke lik p.t. mellom de 
eksternt finansierte stillingene (OUS/Ahus) og de internt 
finansierte (UiO). Et forslag til harmonisering i 
overføringsadgang ble presentert og diskutert. Det ble 
kommentert at det kan bli vanskelig med kun ett års grense 
for bruk og at det maksimalbeløpet som foreslås overført bør 
økes.  
I tillegg er det for enkelte stillinger relativt store 
akkumulerte, ubrukte driftsmidler på konto. Disse vil bli 
trappet ned/brukt opp etter en plan som utarbeides i samråd 
med den aktuelle professor. Forskere har tilgang til sin saldo 

Tas opp til diskusjon i 
AU Hver klinikk ser 
på de «gamle» 
kontiene. 
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ved UIO kontinuerlig på nett. Når det gjelder samarbeid med 
OUS, må det diskuteres nærmere hvilke regler som skal 
gjelde.    

27/2015 
Ansvarlig:  
IPG 
 
 

Orienteringssaker UiO: 
Midler til ny PhD-
koordinator 
 
 

Fakultetet har signalisert at de skal gi midler til en ekstra PhD-koordinator knyttet til et 
I-professorat.    

OUS-SAKER 
28/2015 
Ansvarlig:  
EBS 
 

Status kartlegging 
forskningsgrupper 

Ledermøtesak senere (se bestilling delt ut): Oppfølging skjer i 
klinikkene i tillegg til overordnet behandling på 
institusjonsnivå og FLF. Det ble diskutert/kommentert.   

  

29/2015 
Ansvarlig:  
EBS 
 

Internrevisjon 
personvern og 
informasjonssikkerhet, 
oppfølging av temaer som 
omhandler forskning 

Det ble orientert/kommentert på status.   

30/2014 
Ansvarlig:  
EBS  
 

Orienteringssaker OUS 
- a: DIPS-tilganger for 
støttepersonell i forskning 
- b: Biobanksak – 
oppfølging av internrevisjon 
 

A: Det ble orientert. DIPS gir mulighet til å begrense adgang 
til pasientopplysninger. De som ikke har et 
behandlingsansvar, får ikke tilgang. Dette gjelder 
forskningssaker og kvalitetsregistre. Innstramninger i 
tilganger skaper store praktiske problemer i mange 
forskningsmiljøer, og det arbeides for å finne løsninger 
snarest mulig.   

Ledermøteforankring 
(oppfølging) så snart 
som mulig. 

 

B: Det ble orientert.    

      
 

   

 


